
AGENDEREN BESPREEKPUNT COMMISSIE 
   
 

Registratienummer : 
 

 

De commissie samenleving  in vergadering bijeen d.d. 7 december 2017 

 

Onderwerp: 

                                     De veiligheid van VTRR,  stap 2 hertoets. 
                            (het inspectie rapport over de stichting veilig thuis) 
 
 

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 
 
De inspectie Gezondheidszorg en jeugd , onderdeel van het ministerie van volksgezondheid, welzijn  
en Sport, heeft een inspectierapport uitgebracht over Veilig Thuis Rotterdam Rijnmond. 
 
Een krantenbericht hier over van 22 november en de publicatiedatum van de commissiestukken 
maakt dat het onderwerp van bespreking hier kort wordt geformuleerd. 
 
Een terugblik leert dat de rekenkamer reeds op 23-2-2017 het rapport “in de groei” heeft 
uitgebracht.  https://rekenkamer.rotterdam.nl/onderzoeken/in-de-groei/ 
 
Boven aan blz 20 staat de reactie van het college dat in 2016 en daarop aansluitend in 2017 nog 
acties zijn gepland die bijdragen aan een betere toegang aan (jeugd) hulp en ondersteuning. 
 
Gezien de vergadering van de commissie ruimte van november 2017, waar ook het punt van kinderen 
in de knel bij vechtscheidingen alle aandacht van  de commissie en portefeuillehouder had, is het van 
belang dat ook de opvang via een veilig thuis stichting adequaat is geregeld. 
 
Gezien het inspectierapport van november 2017 lijkt dat nog niet de gewenste gevolgen te hebben 
gehad. 
 

Te bespreken in commissie: 
 
Richting college:  
- Wat werd met de acties bedoeld en hebben ze volgens college tot voldoende resultaat geleid? 
 
- In de raad van november is er structureel € 60k en incidenteel € 78k budget bijgekomen voor de 
uitvoering van taken en formele oprichting van het regionale VTRR. Vindt het college dat de 
incidentele bijdrage er tevens voor had moeten zorgen dat tijdens de hervorming van organisatie het 
oordeel van de inspectie ofwel de kwaliteit van VTRR  beter had horen te zijn geweest?  
 
- Is er van het college nog een actie te verwachten richting de stichting na het inspectierapport? 
 
Richting de commissie: 
- Is met het signaal van de rekenkamer en het extra incidentele budget de conclusie gerechtvaardigd 
dat de commissie een beter uitvoeringsoordeel over veilig thuis en haar voorgangers had mogen 
verwachten? 
 
- kan het college een outcome criterium worden voorgelegd waarop het gemeentelijk beleid kan 
worden afgerekend?  Zoals het doel dat onze uitvoerende instantie de kwaliteit “goed” moet scoren? 
 
- Verwacht de commissie nog een actie van het college, zoals bv een brief met kennisgeving van het 
inspectierapport en evaluatie met specifieke aandachtspunten en eis/wens voor een score “goed”. 
 

Ondertekening en naam, 
                                        Eddy Neeleman, fractie Neeleman 
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